
Zápisnica č. 12/2003 
zo  zasadnutia KR STU zo dňa 15. decembra 2003 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Robert 

Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Dušan Petráš,  Karol Jelemenský, 
František Janíček, Dušan Bakoš, Peter Gál, Jozef Sablik, Ľudovít Molnár, Milan 
Žalman, Daniel Bobok, Katarína Hrušková 

 
Program: 
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 2002/2003 
3. Predbežný rozpis finančných prostriedkov na STU z MŠ SR pre rok 2004 
4. Vyhodnotenie investičných stavebných akcií v roku 2003 a plán na rok 2004 
5. Rôzne 
 

Predložené materiály: 
1. Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 2002/2003 (pror. Kalužný) 
2. Vyhodnotenie investičných stavebných akcií v roku 2003 a plán na rok 2004 (pror. Bučko) 
3. Predbežný rozpis dotácií na rok 2004 z MŠ (Ing. Žideková) 
 
Splnené úlohy 
3/10/2003 
 

Stanovisko č. 1/12/2003 
KR STU schvaľuje  zriadenie komisie na vytvorenie návrhu kritérií zjednocujúcich výberové 
konanie na obsadzovanie funkčných miest profesorov a docentov v rámci celej STU v zložení 
dekanov fakúlt. Predmetná  komisia bude pracovať pod vedením prorektora V. Molnára. 
 

7/10/2003, 10/10/2003, 1/11/2003, 2/11/2003 
 

Nesplnené úlohy 
6/10/2003 
Rektor STU opätovne požiadal prítomných členov KR, aby predložili prípadné návrhy na 
zmeny štatútu. 
 
K bodu 2 Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akademický rok 2002/2003 
 
Správu prezentoval pror. Kalužný. 
 

- Báleš v úvode diskusie 
- vzniesol otázku možnosti ustanoviť štatút študenta univerzity 
- navrhol zvážiť zriadenie štipendijného fondu 
- konštatoval, že nie všetky fakulty reagovali na stanovisko V-STU k spoplatneniu 

štúdia 
 

- Janíček 
- pozitívne hodnotil vypracovanie správy 
- poukázal na nemožnosť kompatibility, pokiaľ nebudú existovať jednotné kritéria 

mobility študentov v rámci celej STU 
- podporil zriadenie štipendijného fondu 

 

- Gál 
- pozitívne hodnotil vypracovanie správy 
- vzniesol otázku opodstatnenosti smerných čísiel 

 
 



- Petráš 
- uviedol, že v sa správe nenachádza informácia o štipendijnom fonde SvF 

 

- Kalužný 
- uviedol, že fakulta nedodala relevantný podklad 

 

- Jelemenský 
- pozitívne hodnotil vypracovanie správy 
- podporil myšlienku zaviesť štatút študenta univerzity 
- odporučil realizáciu mobilít ako študentov, tak i pedagógov 

 

- Sablik 
- pozitívne hodnotil vypracovanie správy 
- uviedol, že MTF pripraví k správe písomné pripomienky 
- podporil zriadenie štipendijného fondu 

 

- Ľ. Molnár 
- pozitívne hodnotil vypracovanie analytickej časti správy 
- poukázal na potrebu integrity STU v oblasti vzdelávania, ale nielen vzdelávania 
- vzniesol otázku univerzitného QA, prípadne zodpovedajúcej organizačnej jednotky 
- vzniesol otázku e-vzdelávania na STU 
- podporil tvorbu štipendijného fondu 
 

- Žalman 
- poukázal na potrebu technického zabezpečenia a následného zodpovedajúceho 

informačného systému, ktorý by umožnil organizovať a sledovať mobilitu v rámci STU 
- poukázal na možnosť uznávania výsledkov prijímacieho konania a zabezpečenia 

mobility študentov prijímaných do 1. ročníka 
 

Stanovisko č. 2/12/2003 
KR STU berie na vedomie predložený materiál Správa o vzdelávacej činnosti na STU za 
akademický rok 2002/2003. 
 
K bodu 3 Predbežný rozpis finančných prostriedkov na STU z MŠ SR  

pre rok 2004  
 
O predbežnom rozpise finančných prostriedkov pre rok 2004 informovala kvestorka Žideková. 
 

- Báleš 
- konštatoval, že vzhľadom ku klesajúcemu počtu študentov bude klesať aj výška 

dotácie 
- v súvislosti s riešením existujúcich a podávaním nových projektov požiadal členov KR, 

aby upozornili zodpovedných riešiteľov, na zahrnutie prevádzkových nákladov a  
zohľadnenie nárastu cien energií, pri plánovaní financií 

 

- Janíček 
- konštatoval, že  STU by vzhľadom na svoju unikátnosť mala požadovať navýšenie 

finančných prostriedkov 
 

- Žalman 
- informoval o prerokovaní všeobecných pravidiel tvorby rozpočtu v AS STU 
- označil za potrebné dlhodobo sa vracať k metodike tvorby rozpočtu 

 
 
 
 
 



K bodu 4 Vyhodnotenie investičných stavebných akcií v roku 2003 a plán 
na rok 2004 

 
Materiál prezentoval pror. Bučko. Uviedol, že materiál bude aktualizovaný na základe 
požiadaviek jednotlivých fakúlt. 
 

Stanovisko č. 3/12/2003 
KR STU berie na vedomie materiál Vyhodnotenie investičných stavebných akcií v roku 2003 
a plán na rok 2004. 
 
K bodu 5 Rôzne 
 
K slávnostným zasadnutiam VR STU 
V súvislosti s prípravou slávnostných zasadnutí VR STU pror. Redhammer vzniesol otázky 
- pozývania profesorov STU  
- výroby a odovzdávania reťaze, resp. medaily ocenenému doktorandovi 
 

- Petráš 
- požadoval ponechať rozhodnutie koho pozývať na fakulte, ktorá doktoranda 

nominovala 
 

- Jelemenský 
- navrhol organizovať  zasadnutia v aule na Mýtnej a v súvislosti s tým aj upraviť 

existujúci protokol 
- navrhol realizáciu kvalifikovanej odbornej prednášky oceneného doktoranda 

 

- Janíček  
- podporil návrh využívať aulu na Mýtnej ulici 

 

- Ľ. Molnár 
- podporil alternatívu realizovať slávnosť na univerzitnej pôde a nemeniť stále miesto 

konania 
- pozývanými by mali byť členovia príslušných vedeckých rád 

 
K udeleniu Plakety STU 
 

Stanovisko č. 4/12/2003 
KR STU súhlasí s udelením Plakety STU riaditeľovi VUS Technik doc. Ing. Michalovi Božíkovi, 
PhD. 
 
K rozdeleniu úspor pre interných ašpirantov 
Ing. Žideková poskytla prehľad rozpisu prostriedkov na odmeny pre interných ašpirantov 
STU za rok 2003. Konštatovala, že v roku 2003 neboli stanovené jednotné kritériá pre celú 
STU. Informovala o plánovanej inventúre vyplatených prostriedkov za rok 2003, ktorú by mal 
realizovať EPÚ R-STU v priebehu mesiaca január 2004. 
 

- Petráš požadoval 
- stanovenie konkrétnej finančnej jednotky na jedného doktoranda 
- metodický materiál, ako možno použiť prostriedky určené pre doktorandov 

 

Úloha č. 1/12/2003 
Rektor STU ukladá vyhodnotiť nakladanie s finančnými prostriedkami v zmysle Usmernenia 
k predkladaniu rozvojových programov na rok 2003 – ods. 7a, 7b. 
Z: pror. Kalužný 
T: 29. 2. 2003 
 



Iné 
 
- Báleš informoval: 

- o úlohách vyplývajúcich z rokovania SR STU 
- o ustanovení študentky K. Hruškovej za členku SR STU 
- informoval dekanov o termínoch prerokovávania dlhodobých zámerov na jednotlivých 

fakultách: 
 

ddááttuumm  99..0000  hhoodd..  1111..0000  hhoodd..  1144..0000  
1133..  11..  22000044  FIIT STU FEI STU SvF 
2200..  11..  22000044  MTF STU  
2233..  11..  22000044  SjF STU FCHPT STU / 
2277..  11..  22000044    FA STU / / 

 
- Molnár informoval členov KR 

- o realizácii študentských preukazov a problémov s tým súvisiacich 
- o problémoch v súvislosti so stravovacím systémom a softvérom Person-pro 

 
- Špaček 

- požiadal dekanov fakúlt, aby apelovali na prodekanov v súvislosti s dodržiavaním 
termínov a obsahu  informácií požadovaných členmi V-STU 

 
- Žalman 

- informoval o schválení návrhu rektora STU na vymenovanie nových členov VR STU 
v súvislosti so zriadením FIIT v AS STU 

 
- Bobok 

- informoval o priebehu príprav KZ na rok 2004 
 
- Janíček 

- požadoval doriešiť farebné rozlíšenie FEI a FIIT 
 

Úloha č. 2/12/2003 
Rektor STU ukladá predložiť návrh alternatív farebného rozlíšenia fakúlt. 
Z: pror. Špaček 
T: najbližšie rokovanie KR 
 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: 
Ing. Zuzana Mokošová        15. 12. 2003 
 
Zápisnicu overili: 
prof. Ing. Jozef Sablik, CSc., dekan MTF STU     16. 12. 2003 
prof. RNDr. Ľudovít Molnár, DrSc., poverený funkciou dekana FIIT STU  18. 12. 2003 
prof. Ing. Vladimír Báleš, DrSc., rektor STU      19. 12. 2003 
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